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>>>> La campanya 7-A

Progressis-
tes-SDP vol
c o n s t r u i r
prop d’un
c e n t e n a r

d’habitatges socials a la Borda de
Sales, uns terrenys que es troben
tot just a baix del cementiri de
Santa Coloma i que són propietat
del Govern. Es tracta d’una pro-
posta que va sorgir l’any 1991,
quan el president de la formació,
Jaume Bartumeu, era ministre de
Finances. En aquell moment, el
Govern va promoure un concurs
d’idees amb l’objectiu d’aprofitar
els 4.430 metres quadrats de par-
cel·la per construir tres blocs de
pisos, els dos primers de sis habi-
tatges per replà i el tercer amb
cinc habitatges per replà. En to-
tal, es va preveure que el projecte
podria donar com a resultat un
total de 95 habitatges i 140 places
d’aparcament, que se situarien
als soterranis dels edificis, divi-

dits en dos nivells. El tipus d’ha-
bitatge que es proposava cons-
truir llavors tenia al voltant de 90
metres quadrats que permetien
incloure unes tres habitacions
per pis.

El candidat d’SDP, Josep Roig,
va explicar els detalls del possible
projecte al mateix terreny on es
construirien els blocs. Roig va
destacar que la proposta va sorgir
de “l’esperit d’anticipació” del
Govern de l’època, que segons in-
dica va ser capaç de preveure que
avui dia podia haver-hi un pro-
blema amb l’habitatge que re-
querís que l’administració po-
gués oferir pisos socials. En
aquest sentit, el candidat d’SDP
va criticar l’actual Govern de DA

per no haver contrarestat el pro-
blema a temps: “Hem tingut du-
rant vuit anys un Govern reactiu
que no ha anticipat res, i part dels
problemes que avui tenim s'han
produït per aquesta manca d'an-
ticipació”. D’altra banda, Roig va
apel·lar al consens entre les for-
ces polítiques com a part fona-
mental per solucionar la crisi de
l’habitatge, posant com a exem-
ple l’acord al qual van haver d’a-
rribar els diferents partits per a
signar la Constitució l’any 1993. 

SDP vol que el finançament per
a construir els pisos socials a la
Borda de Sales surti del fons de
reserva de la Caixa Andorrana de
la Seguretat Social (CASS), una
proposta que, segons va explicar

el candidat, va posar sobre la tau-
la l'Associació de Contractistes
d'Obres d'Andorra (ACODA) i
que el partit ha inclòs en el seu
programa electoral. Malgrat que
encara no es coneix quina podria
ser la inversió que es destinaria
en aquest projecte ni de quants
diners disposa el fons de reserva
de la CASS, Roig va apuntar que
aquesta seria una mesura d’ur-
gència i que, per tant, s’hauria de
portar a terme encara que es trac-
ti d’una inversió molt gran. Així
mateix, el número 1 d’SDP va
destacar que aquest projecte do-
naria una rendibilitat d’entre el
3% i el 5%, per la qual cosa supo-
saria, a més, una inversió benefi-
ciosa per a la CASS.

Josep Roig va proposar que el pressupost per fer
les obres surti del fons de reserva de la CASS

SDP vol construir
prop d’un centenar
d’habitatges socials
a Santa Coloma
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Progressistes-SDP vol
construir al voltant de 100
habitatges de lloguer a la
Borda de Sales, uns
terrenys que es troben a
Santa Coloma i que són
propietat del Govern.
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Josep Roig va aprofitar la pre-
sentació de la proposta de
construir pisos socials a la Bor-
da de Sales per demanar que el
pròxim Govern sigui més trans-
parent i doni més informació
tant a la població com als par-
tits sobre els assumptes de
l’administració. Roig es va refe-
rir al desconeixement de la res-
ta de formacions sobre la quan-
titat de diners que hi ha al fons
de reserva de la CASS com a
exemple de la falta de transpa-
rència de DA al front de l’execu-
tiu. Així mateix, va fer referència
a altres qüestions com l’acord
d’associació amb la Unió Euro-
pea, afegint que els ciutadans i
els representants polítics neces-
siten “tenir la informació sobre
la taula”. Per aquest motiu, i per
tal de poder “prendre decis-
sions encertades”, Roig va de-
manar més informació la legisla-
tura que ve: “Volem que a partir
del 8 d'abril el proper Govern
que hi hagi sigui obert, que posi
a disposició de tots la informa-
ció i, sobretot, que sigui transpa-
rent i estigui lliure de corrup-
ció”. 

Roig demana un
Govern més
transparent

La número 2 de la candidatura de
Terceravia + Unió laurediana de
Sant Julià de Lòria, Carine Mon-
taner, ha assegurat que ha rebut
queixes de mares i pares i profes-
sorat respecte el nou sistema d’a-
valuació de batxillerat i secundà-
ria de l’Escola Andorrana
respecte al sistema d’avaluació
dels estudiants. La queixa, segons
Montaner, és que les avaluacions
són en lletres, no en números, i
això dificulta la comprensió del
nivell assolit per l’estudiant o
com a mínim així ho recullen les

queixes que ha rebut la candida-
ta. Montaner ha argumentat que
“s’ha de retocar tot el sistema de
programació i d’avaluació en lle-
tres perquè la gent està perduda, i
el professorat perd molt de temps
a posar una nota, que és una lle-
tra i el que ha de fer és gastar l’e-
nergia a aplicar metodologies in-
novadores, però tot això ha de
venir del Ministeri d’Educació”. 

La candidata  ha insistit que el
sistema ha de seguir implantant
metodologies innovadores per
“impulsar la creativitat dels in-
fants, ja que un 40% de les profes-
sions a les quals es dedicaran en-
cara no existeixen”, desenvolupar
“l’esperit d’emprenedoria” i in-
corporar “l’error productiu”,  per-
què l’alumnat aprengui dels

errors “com es fa als centres de
prestigi.” Amb tot això, “tindrem
una societat sana i lluitadora, tot
el contrari d’una societat assis-
tencial.”

CANVIAR EL GOVERN ACTUAL
La  candidata  de  Terceravia
d'Encamp,  Olga  Martínez,  va ex-
plicar ahir que  "si  volem  canviar
Andorra,  primer  hem  de  can-
viar  el Govern   actual"   i   ha   as-
segurat   que   Terceravia   és   "l'o-
portunitat   de   donar   veu   als
encampadans  i  encampadanes
al  Consell  General".  Martínez
ha  afegit  que  la  formació políti-
ca "té els objectius ben definits i
les idees clares". L’acte va tenir
lloc a la Sala la Valireta de la pa-
rròquia encampedana.

Terceravia vol canviar el model de notes de lletres a números
REDACCIÓ
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CARINE MONTANER ASSEGURA QUE PROFESSORS I ALUMNES VAN “PERDUTS” PERQUÈ LES AVALUACIONS HAURIEN DE SER NUMÈRIQUES
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